
• Sestalo se je predsedstvo KK SZDL
Na svoji prvi lelošnji seji se je predsedstvo krajevne konfe-

rence S7.DL najprej dokončno konstituiralo. Poleg novoizov-
ljenega predsednika Marjana Šetinca sta potrjena tudi tajnik
Janez Trtnik in blagajnik Radoja Tomažič. Nato so člani pred-
sedstva med drugim obravnavali tudi zelo aktualno problema-
tiko o telefonskem omrežju.

Za učinkovitejše delovanje socialistične zveze je treba vzpo-
staviti tudi mrežo poverjenikov po posameznih zaključenih
okoliših KS, ki bi se po možnosti pokrivali s hišno oziroma
ulično samoupravo. Stvari se je treba lotiti takoj, ker je naloga
zelo zahtevna in obsežna. Dogovorjeno je tudi, da bodo pover-
jeniki pobirali letno članarino (12 din na člana). Tako zbrana
sredstva bodo delno dodeljena osnovni mladinski organizaciji,
delno pa bodo uporabl jena pri organizaciji volitev za skupščino
DPS in SIS v letu 1982.

V zvezi z razpravo o ustavnih dopolnilih je bilo sklen jeno, da
bo le-ta povezana s skupščino KS, ki se bo v kratkem sestala.
Predsedstvo je predlagalo, da se občinski konferenci posreduje
stališče glede priznanja OF. S strani krajevne organizacije je
tokrat predlagan Stane Čeme. Sklenilo je tudi, da je treba ko-
misijoza odlikovanja razširiti, da bi v bodoče sproti spremljala
delo posameznikov, evidentiranih za priznanja. Dogovor o do-
polnitvah komisije bo sprejet na naslednji seji predsedstva.
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